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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 8/2020 z jednání VV dne 27. května 2020 

 

Místo jednání: Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor: Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF), Alexander Křížek (AK), Pavel 

Syrový (PS), Dušan Palcr (DP) 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB), Daniel Beneš (DB), 

Karel Ševčík (KŠ)  

Omluveni: Kamil Vrubl (KV), Matěj Rázga (MR) 

 

 

Úkoly z předcházejícího jednání: 

1. Nabídka na interní audit 

 AK se ujal slova a seznámil ostatní členy VV s tím, že se ještě osobně nepotkal se 

 zástupci společnosti Apogeo Group, aby s nimi probral podmínky provedení auditu pro 

 ČSRU.  

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

Projednávané body: 

 

1. Konference klubů, Valná hromada 

 

PM informoval VV o přehledu finančních výkazů za rok 2019. Z pohledu výnosů a nákladů 

bude účetní výsledek předcházejícího roku lehce pozitivní. Výražně kladného výsledku 

nebylo dosaženo zejména z důvodu odpisů materiálu ze skladu. Z pohledu příjmů a výdajů 

pak bude za rok 2019 dosažen výrazně kladný finanční výsledek. Detailně vytvořená zpráva 

o hospodaření za minulý rok bude představena na Valné hromadě ČSRU. 

 

Dále, AB se ujal slova a zhodnotil proběhlé klubové konference, které se konaly v Praze 25. 

května a v Brně 26. května. Obě proběhlé konference považuje za velmi zdařilé a pozitivně 

zhodnotil zpětnou vazbu zúčastněných zástupců jednotlivých klubů. Zároveň také 
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poděkoval všem řečníkům a pochválil je za dobře odvedenou práci na přípravách a tvorbě 

podkladů.  

 

PM se ještě VV dotázal, jestli schvaluje, aby byl Tomáš Tůma řídícím nadcházející Valné 

Hromady. 

 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a zároveň schvaluje, aby se Tomáš Tůma ujal pozice řídícího 

Valné hromady ČSRU, která se uskuteční v neděli 21. června na stadionu Markéta.  

 

2. Informace z Pléna ČOV 

 

PM seznámil VV  s informacemi z proběhlé Valné hromady Českého olympijského výboru. 

V rámci této Valné hromady byla schválena zpráva auditora, rozpočet na příští rok a také 

veškeré změny plynoucí z posunutého termínu Olympijských her.  

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

3. Manažer reprezentace XV senioři 

 

PM oznámil VV, že na základě úkolu z minulého jednání oslovil Pavla Chaloupku a nabídl 

mu spolupráci na pozici manažera Národního týmu XV. Dle jeho slov, Pavel Chaloupka 

jeho nabídku přijal a tuto pracovní pozici může vykonávat s okamžitou platností.  

 

Usnesení: VV schvaluje, záměr aby se novým manažerem Národního týmu XV stal Pavel 

Chaloupka.  

 

4. ČUS – porada předseda svazů 

 PM informoval VV, že se bude pořádat porada předsedů jednotlivých svazů v Nymburku a 

 to 10. června.  

 Usnesení: VV bere na vědomí. 

5. Zpráva Dukly Rugby 7s 
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Výkonnému výboru byly představeny informace o projektu Dukla Rugby 7 po uvolnění 

krizových opatření, součinnosti s kluby a aktualizovanému plánu pro rok 2020. S touto 

pilotní zprávou byl předložen i návrh rozpočtu pro aktuální rok, který zahrnuje účast na dvou 

mezinárodních turnajích, konkrétně se jedná o sedmičkové turnaje v Montpelier a v Dubaji 

a dále zahrnuje vytvoření dvou soustředění, které by se měli uskutečnit v Olomouci. V rámci 

těchto soustředění bude probíhat komplexní testování hráčské výkonnosti a jednotlivých 

pohybových schopností pro navržení optimální tréninkové plánu. 

 

MF na to reagoval a sice, aby hráči, kteří jsou aktuálně součástí výběrového týmu ASC 

Dukla byli primárně k dispozici reprezentačním týmům a mateřským klubům. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a bude se tímto bodem nadále zabývat. 

 

 

6. Vytvoření samostatné kapitoly v rozpočtu na vzdělání 

 

AB se ujal slova a informoval VV, že by rád vytvořil samostatný blok v rozpočtu, který bude 

věnován pouze vzdělávání a rozvoji v rugby. Navázal tak časté dotazy z minulých valných 

hromad či klubových konferencí, kde se mnoho lidí z ragbyového prostředí ptá, kolik financí 

je věnováno rozvoji rugby po edukativní stránce, tj. vzdělávání trenérů, uskutečňování 

školení, hospitace apod. AB k tomu ještě doplnil, že sestaví návrh rozpočtu, který by byl 

určen výhradně pro vzdělávání a práci s trenéry. S tímto postojem souhlasí také PS. 

 

Dále AB zmínil, že by bylo vhodné přivést finance do celkového rozpočtového systému 

Unie z nově vytvořených zdrojů. Konkrétně by se jednalo například o to, že by se zpoplatnila 

licence trenéra. V praxi by to vypadalo tak, že by daný trenér odváděl každoročně určitou 

částku přímo Unii. Dále by se zpoplatnila určitá školení pro trenéry, které by vypisovala 

sama Unie. Jedno by se například o jednodenní až dvoudenní workshopy zaměřené na 

konkrétní potřeby a cíle dané skupiny trenérů. Je samozřejmě otázkou, zdali by vždy danou 

částku odváděl konkrétní trenér nebo by to za něj odváděl příslušný klub.  

 

Usnesení: VV se bude tímto bodem i nadále zaobírat, ale souhlasí s tím, aby byl vytvořen 

samostatný rozpočtový blok pouze pro oblast vzdělávání. 
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7. Oblečení pro reprezentace a jejich realizační týmy, regionální rozvojové trenéry 

 

PM informoval VV o plánu vytvořit jednotný balík oblečení pro hráče reprezentace a jejich 

realizační týmu a dále pak pro regionální rozvojové trenéry jako součást smluvní dohody 

mezi firmou Adidas, prostřednictvím které lze daný balík oblečený pořídit za zvýhodněných 

finančních podmínek. Celkový grafický vizuál oblečení bude ještě doplněn Marketingovým 

úsekem. 

 

 

Usnesení: VV schvaluje pořízení výše zmíněného balíku doplňkového sportovního oblečení. 

 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 11. června 2020 na stadiónu Markéta v 8:00. 

V Praze dne 27. května 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 

 

 

 

 


